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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de ministers van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit en van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over
gebrek aan duurzaamheid
megastallen. (Ingezonden 2 juli 2008)

1
Kent u het bericht «CLM: megastallen
dragen niet bij aan duurzaamheid»?1

2
Deelt u de mening van de
onderzoekers van het Centrum voor
Landbouw en Milieu (CLM) dat een
integrale duurzaamheidsanalyse van
megastallen ontbreekt en dat
rapporten van onderzoeksinstituten
en adviesraden elkaar tegenspreken
op onderdelen? Zo neen, waarom
niet en waarop baseert u uw mening?
Zo ja, welke consequenties heeft dat
voor uw beleid ten aanzien van de
ontwikkeling van een duurzame
veehouderij?

3
Deelt u de mening van de
onderzoekers van het CLM dat de
huidige ontwerpen voor megastallen
nauwelijks verbeteringen ten aanzien
van dierenwelzijn en duurzaamheid
zullen opleveren in vergelijking tot
bestaande bedrijven? Zo ja, bent u
bereid maatregelen te nemen tegen
de bouw van deze megastallen en zo
ja, binnen welke termijn? Zo neen,
waarom niet en waar blijkt dat uit?

4
Bent u bereid de thema’s klimaat,
energie, voedselvoorziening en
biodiversiteit in relatie tot
megastallen aanvullend te laten
onderzoeken door een onafhankelijke
partij? Zo ja, op welke termijn en
wijze? Zo neen, waarom niet?

5
Kunt u uiteenzetten waarom de
besluitvorming rond megastallen
wordt gekenmerkt door haast en het
ontbreken van een integrale
duurzaamheidsanalyse?

6
Kunt u uiteenzetten hoe uw beleid ten
aanzien van megastallen zich
verhoudt tot uw visie op de
ontwikkeling van een duurzame
veehouderij en de Kabinetsbrede
aanpak wat betreft duurzame
ontwikkeling? Kunt u daarbij specifiek
ingaan op de doelstelling om tot
verduurzaming van de eiwitproductie
te komen?

7
Kunt u uiteenzetten waarom u
vestiging in Nederland mogelijk
maakt voor megabedrijven die grote
hoeveelheden voer aankopen uit
gebieden waar illegale houtkap
plaatsvindt, waar schuldslavernij
voorkomt en waar mensen worden
verdreven van hun land voor de
verbouw van veevoer?

8
Bent u bereid een moratorium in te
stellen op de bouw van megastallen
zolang geen helderheid bestaat over
de duurzaamheidscriteria en
dierenwelzijnscriteria die aan
dergelijke stalsystemen gesteld
worden? Zo ja, op welke termijn en
wijze? Zo neen, waarom niet?

1 Agriholland 16 juni 2008,
http://www.agriholland.nl/nieuws/
artikel.html?id=90982
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